



SOFTBALL ASIA

SOFTBALL ASIA

Secretariat: 46, Jalan Cenderai 1, Lucky Garden, Bangsar, 59100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: +603-20941271 Fax: +603-20941275

Email: bclow@bclowco.com ; bengclow@gmail.com

26 November 2019

To: SOFTBALL ASIA MEMBERS

BY EMAIL ONLY

Dear Presidents/Secretary-General of Softball Asia Members,

WBSC-亞洲壘球教練認證講習會(1級和2級)
2020年1月11日至1月14日，馬來西亞檳城

Re: WBSC-Softball Asia Coaching Certification Seminar (Levels 1 & 2)
In Penang, Malaysia: 11 – 14 January 2020

Softball Asia is pleased to inform you that we are organising the following Coaching Seminar in Penang, Malaysia. The Seminar will be conducted by World Baseball Softball Confederation (WBSC) and Softball Asia coaching instructors. WBSC has 4 levels of Coaching certification and this Seminar is for Levels 1 & 2 only.

講習會級別：

WBSC/亞洲1級：基礎(Basic)

WBSC/亞洲2級：中等(Intermediate)

日期：1/10 報到，1/11-1/14 講習會，1/15 離會

WBSC-Softball Asia Coaching Seminar

Seminar Levels: 1. WBSC / Asia Level 1 Coaching (Basic) Certification
2. WBSC / Asia Level 2 Coaching (Intermediate) Certification

Dates: Check-in: 10 January 2020

Seminar: 11 – 14 January 2020

Check-out: 15 January 2020

本次講習會的對象是那些至少在學校、俱樂部或其他地方或初中具有一定經驗的教練，且希望進一步了解教練的職責和責任，並成為WBSC或亞洲認證的壘球教練。參與者必須具有壘球規則的基本知識，且非現役球員。

This Seminar is intended for COACHES who have some experience in coaching at least at schools, club, or other local or junior level who wish to learn more about the duties and responsibilities of a coach and to be a WBSC or Asia certified softball coach. Participants must have basic knowledge of the Rules of Softball and are NOT active players anymore.

想參加第2級認證講習的人，必須在2020年1月11日參加且通過測試。未通過測試的參與者將只能參加第1級認證講習。

Any participant who wishes to attend the Level 2 certification MUST take and pass an Entry test/examination on 11 January 2020. Those who do not pass the Entry test/examination will attend the Level 1 certification Seminar.

亞洲壘球總會將在下一階段為3級[進階(Advanced)]和4級[優異(High Performance)]舉行教練認證講習會。參加3級認證的教練必須已完成且取得2級認證。

Softball Asia would like to invite your National Federation/Association to submit two (2) participants (and up to a maximum of four (4) coaches for the Seminar by completing and submitting the enclosed Application Form to Softball Asia **by 16 December 2019** for consideration.

請注意，所有申請均需獲得亞洲壘球總會的批准。參加者必須支付前往馬來西亞檳城的所有航空費用。國際機場是檳城國際機場（PEN）。另外，檳城距離首都吉隆坡約360公里/4小時車程。

Please note that **all applications are subject to Softball Asia's approval**. You would have to pay for all air-travel to Penang, Malaysia for your participant(s). The international airport is the Penang International Airport (Code: PEN). For your information, Penang is about 360 km or 4 hours by road from the capital city of Kuala Lumpur.

亞洲壘球總會將為所有獲准參加者提供酒店住宿（雙人房），膳食（早餐，午餐和晚餐）以及檳城的當地交通。任何未參加或未完成整個講習會的參與者都將需要支付自己的住宿，膳食和當地交通費用。